
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 19/2020 

 

XIX Posiedzenie w dniu 23 października 2020  

Obrady rozpoczęto 23 października 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Wójt Gminy – Wiesław Glapka  

Sekretarz Gminy – Andrzej Konieczny  

Skarbnik Gminy – Elżbieta Karolczak  

 

Nieobecni:  

Radna Grażyna Andrzejewska – nieobecna usprawiedliwiona 

Radna Justyna Grobelna – nieobecna usprawiedliwiona 

Radny Rafał Nowak – nieobecny usprawiedliwiony 

Radny Marcin Porzucek – nieobecny usprawiedliwiony 

Radna Hanna Powicka – nieobecna usprawiedliwiona 

Radna Karolina Przybylska – nieobecna usprawiedliwiona 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny usprawiedliwiony  

 

Tematy posiedzenia: 

1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2020r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu gostyńskiego na 

2020r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu gostyńskiego na 

2021r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

w 2021 roku 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2021 

rok 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia dziennej stawki opłaty targowej na 2021 rok 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2021 rok 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Gminy Piaski w roku 2021 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Piaski 

na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028" 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Piaski 



12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczona przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody 

15. Deklaracja Rady Gminy Piaski. 

16. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2020r.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy.  

W trakcie omawiana poruszono temat subwencji oświatowej. Skarbnik gminy poinformowała, że ze względu na 

niską subwencje gmina dokłada do wynagrodzeń dla nauczycieli. Przyznana niska subwencja nie jest związana z 

ilością dzieci.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady). 

  

Ad. 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

gostyńskiego na 2020r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

gostyńskiego na 2021r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu w 2021 roku 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2021 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Karolczak. Poinformowała, że podatek w Gminie został zaproponowany 

o 3.9% wzrostu. Każda obniżka czy umorzenie podatku ma wpływ na subwencje wyrównawczą. Wzrost dla  

budżetu po proponowanej podwyżce 3,9 podatku od nieruchomości , od osób fizycznych wynosić będzie               

52 618 zł, a od osób prawnych o 123 033 zł, czyli przeszło 170 tys zł wzrostu w budżecie. Dodała, że w innych 

gminach też będzie stosowana stawka wzrostu podatku o 3,9%.  

Wójt poinformował, że dochody podatkowe to jedne z podstawowych dochodów gminy, aby w roku 2020 

wykonać inwestycje należy poszukać każdej złotówki. Pula środków, które wskazała Pani Skarbnik nie jest 

pewna, ponieważ w naszym rejonie rolnicy bardzo dużo inwestują, co oznacza o dynamicznym rozwoju naszej 

gminy, ale pociąga to za sobą konsekwencje. Rolnicy otrzymują ulgi podatkowe. Kolejna ulga, z której mogą 

korzystać tylko rolnicy to -  ulga podatkowa od fotowoltaiki. Dodał, że Gmina Piaski nie wyróżnia się od innych 

gmin z wysokością podwyżek podatku.  

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę, że podnoszenie podatków jest bardzo ciężkie. W czasie pandemii wielu 

mieszkańców musiało zgodzić się na obniżenie pensji aby zachować miejsce pracy. Największy wzrost podatku 

jest dla budynków, gdzie prowadzona jest działalność gospodarcza, a u większości przedsiębiorców dochody 

spadły. Rząd ogranicza działalność gospodarczą w walce z COVID 19. Zapytał, co się stanie w momencie gdy 

nie zdecydowalibyśmy się podnosić podatków. Dodał, iż  podejrzewa, że ciężko będzie budżet spiąć, a na 

inwestycje nie będzie środków.  



Wójt odpowiedział, że na inwestycje będzie mniej środków. W tym roku część inwestycji została ograniczona. 

Zgodził się z radnym, że podatki to bardzo trudny temat. Z jednej strony mieszkańcy oczekują od Radnych żeby 

podatku nie podnosić, z drugiej oczekiwania mieszkańców są coraz większe, nawet podczas trwania pandemii.  

Mieszkańcy domagają się o remontów i budowy nowych dróg, chodników, oświetlenia. Dodał, że Gmina musi 

zabezpieczyć środki finansowe w budżecie na wkład własny do przyznanych środków zewnętrznych. 

Przewodnicząca posiedzenia przeprowadziła głosowanie  

Za zaproponowaną stawką wzrostu podatku o 3,9% głosowało 8 radnych (wszyscy obecni na posiedzeniu 

komisji).  

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia dziennej stawki opłaty targowej na 2021 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. Pani Elżbieta Karolczak poinformowała, że 

opłata targowa wzrosła o 3,9% tak jak podatek od nieruchomości.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Gminy Piaski z 

Organizacjami Pozarządowymi na 2021 rok 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2021 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.   

Sekretarz przedstawił zadania realizowane z programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych a 

także przeciwdziałania narkomanii.  

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że w programie wpisano mały bieg Bojanowskiego, półkolonie, a ze 

względu na pandemie przyszły rok również może być ciężki do realizacji. Zapytał czy zaplanowane środki 

przechodzą na kolejny rok i czy w programie muszą być inne zapisy działania.  

Sekretarz poinformował, iż założono, że w przyszłym roku będzie można zadania realizować.  Może być tak,   

że część będzie realizowana zdalnie dla uczniów, w taki sposób aby mogli z kimś porozmawiać. Nauczyciele 

wskazują na rozmowy zdalne z terapeutą. W sytuacji zdalnych działań musi być zakupiony odpowiedni sprzęt. 

W chwili obecnej mamy założenie, że zadania wpisane w programie będą zrealizowane.  

Radny Dariusz Naskręt zwrócił uwagę na potrzebę wprowadzenia nowych rozwiązań, nowych zadań. 

Sekretarz wyjaśnił, że podczas spotkania z nauczycielami omawiano temat jakie inne formy realizować. Należy 

wziąć je pod uwagę i w takiej sytuacji zmienić funkcjonowanie świetlic. 

Wójt poinformował, że uważa iż od zdalnego nauczania i zajęć poza lekcyjnych nie będzie odwrotu. Dodał, że 

Związek Gmin i Powiatów Województwa Wielkopolskiego wystąpił do Rządu z propozycją, że część środków z 

programów przeznaczyć na walkę z COVID 19. 

Radna Maria Wesołek powiedziała, że o wszystkim decyduje czas, co będzie działo się dalej  i w jaki sposób 

będzie można zadania realizować.  

Radna Dagmara Rucińska poinformowała, że program profilaktyki to działanie wszelkim patologiom. Dodała, że  

warto by się było zastanowić aby wzmocnić niedostateczną pomoc psychologiczno – pedagogiczną realizowaną 

z tych środków. Pandemia, izolacja nie pomaga ani dzieciom, ani dorosłym. Można środki podzielić na walkę z 

COVID 19. Już teraz pojawiają się głosy o depresjach, samookaleczeniach. Warto pomyśleć o uruchomieniu  

punktu doradztwa psychologicznego dla uczniów, rodziców, dzieci w takiej formie jakiej się da.  Albo poprzez  

zdalnego wsparcia specjalistów tworzyć grupy, rozmowy, by móc rozmawiać o tym co się dzieje w danej 

rzeczywistości. Ta sytuacja dla młodzieży jest bardzo trudna, jest to zachwianie całym bezpieczeństwem 

przyszłości, której nie jest pewna, jak będzie wyglądał świat w przyszłym roku.  

Wójt poinformował, że zwraca się na to szczególną uwagę, jest to bardzo ważne. Dodał, że nie wie, czy na takie 

działania znajdą się środki i chętne osoby do pracy. Poinformował, że  w chwili obecnej jest problem z osobami 

nadużywającymi alkohol, nie ma możliwości skierować takiej osoby na badania do poradni psychologicznej. 

Poradnie nie przyjmują.   



Radna Dagmara Rucińska zwróciła uwagę, że w sytuacji, która jest można takie zajęcia prowadzić zdalnie, przez 

osoby chętne, te które chcą oraz specjalistów za odpowiednią opłatą. Dodała, że osobiście zna kilku 

specjalistów, którzy chętnie podjęli by się działań, utworzyli grupy wsparcia dla dzieci i młodzieży.  

Radny Dariusz Naskręt poparł wypowiedź Radnej, uważa,  że wsparcie psychologiczne powinno być nie tylko 

dla tych co nadużywają alkoholu ale w szczególności dla dzieci i młodzieży, która w takich rodzinach dorasta.  

Sekretarz dopowiedział, że właśnie dlatego myśli się o innej formie pracy z dziećmi, do tego potrzebne są 

narzędzia oraz przygotowanie osób do pracy. 

 

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie Gminy Piaski w roku 2021 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Piaski na lata 2021-2024 z perspektywą do roku 2028" 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy.   

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że w programie ochrony środowiska brakuje zapisu o dofinansowaniu na 

wymianę źródeł ciepła, starych pieców na nowe. Dodał, że inne samorządy takie wprowadzają takie 

rozwiązania. Jakość powietrza w okresie jesień zima jest tragiczna, a małymi krokami może się to zmienić  jak 

w ciągu roku kilka pieców zmieni się z starego na nowe.  

Sekretarz poinformował, że w chwili obecnej Gmina dofinansowuje przydomowe oczyszczalnie ścieków, w 

zeszłym roku było 12 wniosków. Mina Piaski posiada takie tereny, które nigdy  nie będą miały możliwości 

podłączenia do kanalizacji ściekowej. Gmina ma promocje odnawialnych źródeł energii czyli panele 

fotowoltaiczne ale i także zachęcanie do wymiany źródeł ciepła. Dodał, że przyjdzie taki czas gdzie będziemy 

musieli takie działania podjąć. Na dzień dzisiejszy program czyste powietrze jest dofinansowaniem do 

odnawialnych źródeł energii dla osób, które mają najniższe dochody. GOPS będzie wystawiał zaświadczenia 

osobom, które będą chętne do złożenia wniosku w urzędzie marszałkowskim o dofinansowanie. Są gminy wokół 

nas, które takie zadanie realizują, jest to kwestia zapisania środków w budżecie. 

Radny Dariusz Naskręt powiedział, że warto by było program  czyste powietrze mocniej wypromować w gminie 

Paski, aby mieszkańcy wiedzieli, że coś takiego jest i wspomóc te rodziny w uzupełnieniem takiego projektu.   

Sekretarz odpowiedział, że odnośnie promocji informacja pojawiała się kilkakrotnie, a od samego początku 

programu czyste powietrze pracownicy urzędu gminy  pomagali i pomagają mieszkańcom w wypełnianiu 

wniosku w takim zakresie jakim mają informacje.  

Wójt poinformował, że wymiana źródeł ciepła jest jak najbardziej pożądana, nie wie czy jest to właściwy 

moment przy takim budżecie jaki mamy. Czekają konieczne wydatki jak budowa kanalizacji w Strzelcach 

Wielkich. Dodał, że to powinien być program rządowy. Mówił również, że powinno wprowadzić się dwie ceny 

gazu, jedna na ogrzewanie, druga na pozostałe zużycie. Wtedy nie było by problemu z wymianą. W chwili 

obecnej ceny gazu są bardzo wysokie, wielu osób nie stać na ogrzewanie mieszkań gazem. Warunek przy 

dofinansowaniu jest taki, że mieszkańcy zakładają piec gazowy likwidując piec węglowy. Dofinansowanie do 

wymiany pieca ma gmina Krobia i Gostyń. Należy się nad tym zastanowić na przyszłość, czy zapisać w 

budżecie na rok 2021, czy w latach późniejszych.  

Radny Dariusz Naskręt dodał, że warto wypromować informacji o pomocy pracowników przy wypełnianiu 

wniosku na program czyste powietrze.  

Sekretarz odpowiedział, że zamieszczono informację  o wydaniu zaświadczenia przez GOPS w Piaskach.  

Dochód na jednego mieszkańca jest bardzo niski, mało kto będzie się łapał na dofinansowanie. W chwili obecnej 

najlepszym rozwiązaniem będzie docieranie przez GOPS do tych osób i namawianie na modernizację wymiany 

okien pieca itd. niż ogłaszanie. Bo tak naprawdę skorzystają tylko osoby korzystające z pomocy GOPS.  

Program jest bardzo medialny ale korzystać z niego mogą nieliczni. Lepiej dotrzeć do tej grupy osób, która jest 

do tego uprawniona.  

Wójt również zwrócił uwagę na medialność programu. Dodał, że takie programy powinny być adresowane do 

różnych grup społecznych. Na terenie gminy jest wiele budynków gdzie mieszkańcy palą w piecach kaflowych i 

od tych budynków należałoby zacząć dofinansowaniem na wymianę.  

Sekretarz poinformował, że Radni otrzymali informację o aktualnym stanie ochrony środowiska na 2019r.  

 



Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Piaski 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.  

Radny Dariusz Naskręt zapytał, czy w regulaminie w miejscu dotyczącym deratyzacji może znaleźć się zapis 

aby mieszkańcy przy wykładaniu trutki na szczury zwrócili uwagę na zwierzęta domowe.  

Prośba Radnego została skonsultowana z Radcą prawnym, który wyjaśnił, iż w uchwałach nie powiela się 

zapisu, uwaga o nie wystawianiu trutki w miejscach dostępnych dla zwierząt domowych wpisana jest na 

opakowaniu produktu. W związku z powyższym nie może być zapisu w uchwale. Radny Dariusz Naskręt został 

poinformowany o opinii radcy prawnego.  

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczona przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.   

Podczas omawiania projektu uchwały radni zwrócili uwagę na zapis dotyczący ograniczeń wywozu odpadów 

dostarczanych do PSZOK. W regulaminie wprowadzono zapis, że ilości dostarczania na PSZOK zużytych opon 

to jest 6 szt na gospodarstwo domowe w ciągu roku. 

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy są określone cenniki jeżeli, ktoś z mieszkańców będzie chciał przywieź 

więcej niż 6 opon, jaka jest stawka za wywiezienie większej ilości sztuk.  

Wójt poinformował, że na chwilę obecną nie potrafi odpowiedzieć jaki będzie koszt jednak pewne ograniczenia 

należy wprowadzić, ze względu zbyt dużą ilość wywożonych odpadów min. po przeprowadzonych remontach.  

Radny Marek Majsnerowski zapytał czy ograniczenia wywozu opon dotyczy wszystkich pojazdów, w tym 

rolniczych.  

Wójt poinformował, że chodzi o wywóz opon od samochodów osobowych, gdyż opony rolnicze nie są 

przyjmowane na PSZOK. 

Radny Marek Majsnerowski zapytał czy jest możliwość wpisania w uchwałę że chodzi o opony od samochodów 

osobowych.  

Wójt wyjaśnił, że zapis gospodarstwo domowe powinno traktować się jako opony samochodów osobowych. 

Zaproponował aby projekt uchwały przyjąć z takim zapisem jak jest w tej chwili, z czasem gdy pojawi się 

problem można uchwałę zmienić.    

Więcej uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkich obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Projekt uchwały omówił Wójt Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uznania za pomnik przyrody 

 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych ( komisje Rady).  

 

Ad. 15. Deklaracja Rady Gminy Piaski. 

 

Projekt deklaracji w sprawie zadeklarowania dopłaty przez Gminę Piaski pobytu dziecka w żłobku omówił 

Sekretarz Gminy. Radni poprosili aby z deklaracji usunąć zapis „oraz rozliczających się z podatku dochodowego 

od osób fizycznych w Urzędzie Skarbowym w Gostyniu”.  



 

Ad. 16. Sprawy bieżące. 

 

Radny Dariusz Naskręt poruszył temat pojemników na zużytą odzież. Poinformował, że w zeszłym roku rada 

podjęła decyzję aby pojemniki przenieść na plac targowy. Mieszkańcy zgłaszają,  że wkoło pojemników przy 

Kościele jest bardzo duży bałagan. Zapytał czy jest możliwość przeniesienia pojemników na plac targowy.  

Wójt odpowiedział, że Gmina podpisała umowę na kolejne miejsce z numerem działki, gdyby miało być 

przeniesione należy zmienić umowę i nie będzie z tym problemu. Jednak problem są pojemniki. Mieszkańcy nie 

wyrzucają zużytej odzieży do środka pojemnika, zostawiają obok, nawet zdarzają się stare wózki. Firma, która 

przyjeżdża opróżniać pojemniki zabiera tylko odzież, reszta zostaje. ZUK będzie musiał co jakiś czas sprzątać, 

czy to stary wózek, czy mebelek, to co zostanie przy pojemniku. Dodał, że pojemnik na zużytą odzież zostanie 

przeniesiony.  

 

Sekretarz poinformował, że podczas obrad komisji Premier ogłosił, że klasy 4-8 będą miały nauczanie zdalne, 

klasy 1-3 oraz przedszkola będą pracować normalnie. W Gminie Piaski będzie to rozwiązane w ten sposób, że 

dzieci będą w domu, a nauczyciele będą pracować w szkołach ze swoich klas lekcyjnych. 

Wójt poinformował o sytuacji Powiatowej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej w Gostyniu. Dodał, że problem 

pojawia się w momencie wydawania decyzji. Omówił dwa przykłady zamknięcia jednostek,  gdzie w jednej 

gminie są dwa przypadki zachorowań i zamykają cała placówkę, w kolejnej tak jak na Piaskach tylko niektóre 

osoby. Dlatego Gmina wystosuje pismo do dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 

Gostyniu  o sprecyzowanie działań i określenie jakimi kryteriami kierowane są takie decyzje. Od mieszkańców 

docierają głosy, że na Piaskach Wójt nie widzi problemu koronawirusa, a jest to decyzja sanepidu. 

Radna Dagmara Rucińska poinformowała, że intencja zapewne była taka, aby dyrektorów nie zostawić gdyż nie 

są wirusologami, nie znają się na chorobach zakaźnych, a sanepid miał być dla dyrekt®ów wsparciem, a nie 

organem decyzyjnym. Takie decyzje powinien podejmować organ prowadzący z dyrektorem danej placówki po 

zasięgnięciu opinii sanepidu. Zapytała, czy dużo nauczycieli przebywa na chorobowym i czy rozważane jest 

zawieszenie zajęć ze względu na brak kadry do pracy.  

Sekretarz odpowiedział, że jedynym problemem kadrowym, z którym gmina sobie radzi, jest przedszkole 

samorządowe w Piaskach. Jest ograniczona liczba osób, ponieważ część przebywa na zwolnieniu lekarskim lub 

jest na kwarantannie. W funkcjonowaniu przedszkola pomaga mniejsza liczba dzieci uczęszczając, są takie dni, 

gdzie ze 100 dzieci do przedszkola przychodzi 50-30 dzieci. W przedszkolu działa catering, posiłki dla dzieci  

przygotowuje restauracja 4Gary.  

Sekretarz poinformował, że urząd nie zawiesił przyjmowania interesantów, mamy wszystkie niezbędne środki 

dla zabezpieczenia pracowników i interesantów. Staramy robić się wszystko aby urząd funkcjonował i aby była 

jak najniższa liczba zachorowań.   

 

 

 

 

Przewodnicząca posiedzenia  

Maria Wesołek  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


